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Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

mgr inż. Tadeusz Mazur 

Dyrektor MZUK Gliwice 

 

Dotyczy: Dalszych działań związanych z targowiskiem przy ulicy Lipowej. 

  

Szanowny Panie Dyrektorze , 

W nawiązaniu do informacji przekazanych przez Pana na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta Gliwice w dniu 26.04.2021, podczas której omawiany był temat związany  

z funkcjonowaniem targowiska przy ulicy Lipowej, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi  

na następujące pytania: 

 

1) Jaki jest finał rozmów z właścicielami działki nr 560 obręb Zatorze w sprawie jej sprzedaży? 

2) Czy zostało już zlecone wykonanie koncepcji lub projektu przebudowy targowiska zgodnie  

z informacjami przekazanymi na posiedzeniu komisji? 

3) Czy ewentualny projekt koncepcji lub projektu przebudowy targowiska był lub będzie 

konsultowany ze środowiskiem kupców handlujących na targowisku? 

4) Czy zostały już podjęte decyzje dotyczące ewentualnego zróżnicowania stawek opłat dla 

targowiska przy ulicy Lipowej oraz potencjalnie dla nowego obiektu na ulicy 

Kopernika/Centaura? 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 

Ryszard Buczek 


